

# Genuine New Zealand Dairy

# Milk Proteins

**WESTPRO™ milk proteins are part of the Westland family of genuine New Zealand dairy products.**

**Produced in the heart of New Zealand's South Island, our milk proteins are made using high quality milk from predominantly pasture fed cows that graze outdoors year round.**

**Our Hokitika manufacturing site operates under strict process control and hygiene conditions and is certified to internationally recognised quality standards. Westland holds FSSC 22000, ISO 14001, ISO 17025, Halal and Kosher certifications.**

**We offer a wide range of products for a variety of applications.**

## Product Applications

Our milk protein products are suitable for use as ingredients in a wide range of food applications ranging from health and wellbeing products to sports nutrition, and a variety of consumer goods.

## Product Variants

### Casein

Acid Casein 30 mesh  
Lactic Casein 30 mesh

### Milk Protein Concentrates

MPC70  
MPC85

### Whey Protein Concentrates

WPC 80

## Packaging

All products are available in multi-wall kraft bags. Pallet weight and configuration is dependent on product.

Recognised and  
trusted around  
the world.



## About Westland Milk Products

### Genuine New Zealand History

Over 80 years of dairy production experience.

### Genuine New Zealand Ownership

Consistent and growing milk supply thanks to farmer-owned co-operative model.

### Genuine New Zealand Quality

Quality range of dairy products made to internationally recognisable standards, with traceability and total supply chain integrity.

### Genuine New Zealand Innovation

Development and innovation in the Westland Innovation Centre. Winner of NZ Trade & Enterprise Best Use of Research and Development Award 2012.

### Genuine New Zealand Service

An experienced, passionate team dedicated to customer service and genuine partnerships.

For further product information, please contact our sales team and we will be happy to provide more detail and discuss your requirements.

**Rolleston Office**  
41 Westland Place  
PO Box 138  
Izone Park, Rolleston 7643  
New Zealand  
Telephone +64 3 371 1600  
Facsimile +64 3 347 4652

**China Office**  
A11, 26th Floor,  
V-Capital Building  
No 333 Xianxia Road  
Shanghai 200336  
China  
Telephone +86-21 8012 2227

[info@westland.co.nz](mailto:info@westland.co.nz)  
[westland.co.nz](http://westland.co.nz)

 **Westland Milk Products**  
Hokitika · New Zealand  
Genuine New Zealand Dairy

# 纯正 新西兰 乳制品

# 乳蛋白

威士宝乳蛋白是纯正新西兰乳制品—威士兰家族的一部分。

威士宝乳蛋白来自新西兰南岛的核心牧场，选用由常年天然放牧、以食牧草为主的奶牛提供的优质奶源制成。

我们霍基蒂卡的工厂遵从严格的生产管理体系及卫生标准运作，并已通过国际权威质量标准体系认证。威士兰乳业持有FSSC 22000, ISO 14001, ISO 17025, 清真和犹太洁食认证证书。

我们的产品种类繁多，能够应用于多种产品的生产。

## 产品应用

我们的乳蛋白可作为原料广泛应用于食品、营养保健产品、运动营养品和消费品。

## 产品种类

酪蛋白  
酸性酪蛋白30目  
乳酸酪蛋白30目

浓缩牛奶蛋白  
浓缩牛奶蛋白70  
浓缩牛奶蛋白85

浓缩乳清蛋白  
浓缩乳清蛋白80

## 包装

所有的产品都被包装在多层牛皮纸袋中，实际毛重及包装外观因奶粉种类各有差异。

## 关于威士兰乳业

真正的新西兰历史  
超过80年的乳制品制造经验。

## 真正的新西兰拥有权

源源不断的奶源供应得益于奶农合作社模式。

## 真正的新西兰品质

卓越的乳品质量达到国际认可的标准，并具有可追溯性以及供应链全面的诚信度和完整性。

## 真正的新西兰创新

开发、创新皆在威士兰乳业研发中心进行。2012年荣获新西兰贸易发展局颁发的最佳研发利用奖。

## 真正的新西兰服务

我们经验丰富、充满活力的员工团队始终致力于为客户提供竭诚服务，创建真正的伙伴合作关系

享誉世界，  
备受信任



欲进一步了解产品信息，敬请垂询本公司销售团队。我们很高兴为您提供更详细的资讯、洽商您的需求。

罗尔斯顿办事处  
41 Westland Place  
PO Box 138  
Izone Park, Rolleston 7643  
新西兰  
电话: +64 3 371 1600  
传真: +64 3 347 4652

中国办事处  
中国上海市长宁区仙霞路  
333号，东方维京大厦  
26楼A11，邮编200336  
电话: 86-21 8012 2227  
传真: 86-21 8012 8812

info@westland.co.nz  
westland.co.nz

 **Westland Milk Products**  
威士兰乳业  
纯正新西兰乳制品